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 1949-1943دور الولايات المتحدة الامريكية السياسي في الشؤون الداخمية لميونان 

وذلك بسبب موقعها  1943المتحدة الامريكية دور سياسي كبير في اليونان ولاسيما عام لعبت الولايات 

الجغرافي المتميز واخذت بمساعدة النظام الملكي خلال مرحلة الحرب الاهلية اليونانية، و واجهت 

المليشيات الشيوعية التي هدفت الى الوصول الى حكم البلاد وذلك لان توجهاتها موالية للاتحاد 

، ولاسيما بعد اعلان مبدأ ترومان ومشروع 1947لسوفيتي، وصار دورها اكثر وضوحا منذ عام ا

مارشال فقد دعمت اليونان بكل السبل الاقتصادية والعسكرية ويكفينا القول أنه بفضل الجنرال جيمس 

  .1949فليت استطاع الجيش الوطني اليوناني القضاء على نشاط المليشيات الشيوعية عام  فان

He played the US a major political role in Greece, particularly in 1943, due to 

its geographical position and took the help of the monarchy during the Greek 

civil war stage, and faced the communist militias which aimed to get to govern 

the country, because the orientation loyal to the Soviet Union, and their role has 

been more pronounced since in 1947, especially after the announcement of 

Truman Doctrine and the Marshall Plan has supported Greece in all economic 

and military means suffice to say that, thanks to General James Van Fleet of the 

Greek National Army was able to eliminate the activity of the militias of 

communism in 1949. 
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